
  

  Zulte, 21 januari 2019 
 

BIJEENROEPING VAN DE GEMEENTERAAD 

De Voorzitter van de Gemeenteraad van de gemeente 
Zulte nodigt de Raad uit te vergaderen in zitting van 22 
januari 2019 in het Gemeentehuis, Centrumstraat 8 te 
19.30 uur. 

 
 
BIJKOMENDE AGENDA  
 
OPENBAAR 
EXTR A 
ALLER LEI 

 
1. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID STEVEN VAN TROYS, 

FAUVE TACK EN HENDRIK DE WAELE I.V.M. DOORTOCHT TOUR DE FRANCE 2026 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Deinze en Erpe-Mere slaan de handen in elkaar om in 2026 de Tour de France 
binnen te halen. 
Dat men dit wil realiseren in 2026 is geen toeval. In 2026 is het exact een eeuw 
geleden dat Lucien Buysse de langste Tour de France uit de geschiedenis won. Het 
is dan ook 50 jaar geleden dat Lucien Van Impe als laatste Belg de Tour won. 
Het comité Lucien Buysse uit Wontergem,Deinze en het comité Lucien Van Impe uit 
Erpe-Mere hebben reeds de steun verkregen van hun beide burgemeesters (Jan 
Vermeulen en Hugo De Waele). Zij hebben hun steun reeds toegezegd om de 
nodige contacten te leggen. 
Het is een unieke kans om een doortocht van de Tour de France doorheen onze 
Leiestreek te verkrijgen. 
Met het Frans kerkhof in Machelen, welke de tweede grootste militaire 
begraafplaats is in België heeft ook Zulte een troef. 
En met de nabijheid van de Vlaamse Ardennen (Ronde van Vlaanderen) en Noord-
Frankrijk (Parijs-Roubaix) is een doortocht doorheen Zulte mogelijk. Zulte is uniek 
gelegen hiervoor. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Samenwerken met Erpe-Mere en Deinze om de Tour de France in 2026 naar de 
Leiestreek te halen. 

 
 
2. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID MARC DEVLIEGER I.V.M. 

ELIA ASSET NV PROJET 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
De laatste gemeenteraad van 2018 stelde ik de vraag wat de stand van zaken was 
betreffende de HS masten. Bleek dat er geen wijzigingen of enig nieuws was.  
De week nadien werd me een bericht in mijn handen gestopt, door een inwoner, 
met de melding dat de voorbereidingen starten voor de vervanging van de 
hoogspanningslijnen. Ik vond dit zeer bizar dat ondanks de klacht van mezelf en 
overgenomen door de gemeente Zulte, hier niet eens een mededeling aan Zulte 
werd gedaan. 

  



  

 Voorstel tot besluit: 
Wat is de huidige status van deze zaak en een vraagstelling aan Elia waarom men 
geen rekening houdt met de opmerking, klacht. 


